
پرسپوليسي ها به اوت نزنند 
شنيدن خبر برپايي اردوي تداركاتي پرسپوليس در امارات و تركيه 
آن هم در روزهايي كه كشورهاي عربي منطقه به رهبري عربستان از 
هر گونه تلاشي براي به انزوا كشاندن فوتبال ايران دريغ نمي كنند، 

همه را شوكه كرده است. 
راس��تش را بخواهيد با سياس��ت هايي كه اين دو كش��ور در پيش 
گرفته اند اين روزها امارات و تركي��ه در تخاصم با ايران فرقي با هم 
ندارند پرسپوليسي  ها ابتدا قرار بود در امارات  اردو بزنند، كشوري كه 
بلافاصله پس از دستور عربستان مثل يك نوكر و جيره خوار شروع 
به سنگ اندازي و اظهارات سخيف عليه ايران بزرگ و پرافتخار كرد 

و روابطش را نيز به پايين ترين سطح ممكن كاهش داد.
پرسپوليسي ها حتماً در پاسخ خواهند گفت كه اين سفر و اردو پيش 
از ايجاد تنش ميان ايران و عرب هاي حاشيه خليج هميشه فارس 
برنامه ريزي شده است، ولي حرف بر اين است كه امروز آنها شمشير 
را براي ايران از رو بس��ته اند، بنابراين فقط يك راه وجود دارد و آن 
نيست جز اينكه اين سفر لغو و اردوي پرسپوليس در داخل كشور 
برگزار ش��ود، بدون ترديد در جاي جاي ايران پهناور و چهار فصل 
مي توان مناطقي را يافت كه اگر از امارات بهتر نباشد چيزي كمتر 

نخواهد داشت. 
در خص��وص تركي��ه و سياس��ت  هاي  حمايت��ي اي��ن كش��ور از 
تروريست  هاي  حاضر در منطقه هم كه مسئله كاملًا روشن است.  
حضور در اين كشور و هزينه اردوها يعني كمك مستقيم به دشمنان 

قسم خورده اسلام و ايران.
بحث بازي  هاي  رسمي و ديدارهاي بين المللي كاملًا از اين موضوع 
جداست و البته بايد منتظر واكنش AFC در اين خصوص بود ولي 
قصه اردوي تداركاتي و برخي س��فرهاي تمريني و تفريحي كاملًا 
متفاوت است و بايد از سوي هر باشگاهي به خصوص پرسپوليس كه 
امروز اين برنامه را پيش رو دارد، جلوي آن گرفته ش��ود. در مرحله 
بعدي، اين مسئله بايد توسط فدراس��يون فوتبال، وزارت ورزش و 
شوراي برون مرزي آن به دقت مورد بررسي قرار گيرد و از بروز آن 

جلوگيري شود. 
قرار نيست كه به خاطر روند آماده سازي يك تيم، غرور ملي و آبروي 
يك كشور مورد بازيچه قرار گيرد و خداي ناكرده خدشه دار شود، 
بنابراين پرسپوليس��ي ها بايد با اتخاذ يك تصمي��م بهتر و برپايي 
اردوي داخلي تمام حاش��يه  هاي  به وجود آمده را از بين ببرند و به 
هم پيمانان عربستان در اين راه نشان دهند كه صداي ورزش ايران 
در محكوم كردن اقدامات سياسي آنها در زمين ورزش كاملًا يكي 
و پرقدرت است و قرار نيست كسي يا باشگاهي خلاف آن را بگويد 

يا اجرا كند. 
مس��ئولان پرس��پوليس بايد به هوش باش��ند كه در چنين برهه 
حساس��ي به اوت نزنند و خلاف تصميم فوتبال ايران عمل نكنند، 
پرسپوليسي ها بايد هوشيار باش��ند كه در هياهوي به راه افتاده از 
سوي كشورهاي عربي منطقه و حاميانشان، اين ايران است كه به 
عنوان جزيره امن منطقه خاورميانه مي تواند امنيت كامل بازي ها و 
مسابقات و حتي اردوهارا برقرار كند و در مقابل اين كشورها هستند 
كه بايد امنيت تيم  ها و باش��گاه  هاي  ما را در سفر به كشورشان زير 
حجم گسترده حملات تروريستي داعش و تكفيري ها تضمين كنند؛ 
مسئله اي كه پرسپوليسي ها با برگزاري اردوي تداركاتي در امارات يا 
حتي تركيه عملًا خلاف آن را نشان مي دهند و باعث وقيح تر شدن 

اين كشور و بقيه در منطقه خواهد شد. 
اين هياهو و حاش��يه ني��ز مانند تمام حواش��ي قبلي كه از س��وي 
اين كش��ورها عليه ورزش ايران ب��ه راه افتاده تمام مي ش��ود، ولي 
پرسپوليسي ها بايد مراقب باش��ند كه نكند به عنوان تيم پرهوادار 
فوتبال اي��ران، بازنده اين جريان نام بگيرند و سرشكس��تگي براي 

هوادارانشان به بار بياورند. 

اتمام حجت سردار كمالي با فدراسيون فوتبال 
فوتباليست هاي سرباز 
منتظر رانت ويژه نباشند

تلاش اهالي فوتبال براي تسهيل شرايط سربازي فوتباليست ها همچنان 
ادامه دارد. با اين حال مسئولان سازمان نظام وظيفه به هيچ وجه زير بار 
تبعيض قائل شدن بين سربازان عادي و سربازان فوتباليست نمي روند.  
طبق اعلام رسانه ها، كارگروهي متشكل از مسئولان نظامي و فوتبالي 
كشور براي بررس��ي وضعيت سربازهاي فوتباليس��ت و نيز استفاده از 
ظرفيت هاي قانوني برگزار مي ش��ود. هدف اين كارگروه اس��تفاده از 
ظرفيت هاي قانوني در ارتباط با وضعيت سربازهاي فوتباليست است 
و نماينده مديران باش��گاه هاي ليگ برتر، ليگ ي��ك، ليگ دو، يكي از 
رئيس هيئت ها و مسئولان سازمان ليگ به همراه سردار باران چشمه، 
سردار صدرالس��ادات و س��ردار كمالي احتمالاً اعضاي اين كارگروه را 

تشكيل مي دهند. 
 به دنبال امتيازات ويژه

فدراسيون فوتبال و برخي از چهره هاي ش��ناخته شده كماكان تلاش 
مي كنند تا موضوع حضور بازيكنان متخل��ف را در تيم ملي  به گونه اي 
حل و فصل كنند. اگرچه اين افراد با تأكيد مسئولان ذي ربط بر قوانين 
موجود به هدف خود نرس��يده اند، اما گفته مي ش��ود آنها قصد دارند با 
رايزني، شرايط ويژه اي را براي فوتباليست هاي سرباز مهيا كنند. در يك 
سال اخير بارها شنيده شده كه برخي ها به حقوق اندك فوتباليست هاي 
سرباز اعتراض داش��ته و بحث عقد قرارداد باش��گاه ها با اين بازيكنان را 
مطرح كرده اند؛ موضوعي كه سردار كمالي در گفت و گو با »جوان« آن را 

خلاف قانون خواند. 
 كارگروهي براي حل مشكلات

سردار موس��ي كمالي تش��كيل كارگروه را براي حل مشكلات احتمالي 
بازيكنان سرباز مفيد خواند. جانشين اداره سرمايه هاي انساني ستاد كل 
نيروهاي مسلح در گفت و گو با »جوان« با اشاره به اين موضوع اظهار داشت: 
»طرح برخي مش��كلات در زمينه اعزام فوتباليست ها به خدمت مقدس 
سربازي سبب ش��د چنين كارگروهي تشكيل شود. فوتباليست هايي كه 
به سن 18 سال مي رسند، مشمول خدمت س��ربازي مي شوند و اينكه ما 
چه كمكي مي توانيم به آنها بكنيم موضوع اصلي كارگروه است. البته ما در 
سال هاي اخير كمال همكاري را با فوتبالي ها داشته ايم و در صورتي كه باز 

هم مشكلي وجود داشته باشد آن را بررسي مي كنيم.«
 طرح سرباز قهرمان 

سردار كمالي در ادامه از اينكه فدراسيون فوتبال اهميتي به طرح سرباز 
قهرمان نداده است، ابراز تعجب كرد: » در بحث خدمت سربازي بايد به 
دو نكته اشاره كرد؛ اول آنكه جوانان ايران اسلامي براي دفاع از تماميت 
ارضي و استقلال كشور بايد خدمت سربازي را انجام دهند و نكته دوم 
اينكه بخش��ي از امنيت امروز كش��ور را مديون همين جوانان سرباز 
هستيم. در چنين شرايطي باش��گاه هاي ورزشي و به ويژه فوتبالي ها 
اين موضوع را مطرح مي كنن��د كه روي يك جوان س��رمايه گذاري 
كرده اند و حالا همان جوان كه سرمايه آن باشگاه است به سن سربازي 
رسيده است. همواره تلاش و تأكيدمان بر اين مسئله بوده كه راهكاري 
ارائه دهيم تا از نظر قانوني به هر دو مقوله دفاع از كش��ور و همچنين 
اعزام به خدمت سربازي احترام گذاشته باشيم. يكي از طرح هايي كه 
ارائه داده ايم، قانون سرباز قهرمان است كه اكثر فدراسيون ها به غير 
از فدراسيون فوتبال از اين طرح اس��تفاده مي كنند.« جانشين اداره 
سرمايه هاي انساني ستاد كل نيروهاي مس��لح عضويت ورزشكاران 
سرباز در باشگاه هاي غيرنظامي را در اين راستا خواند: »براي من جاي 
سؤال دارد كه چرا فدراسيون هايي چون واليبال، بسكتبال و كشتي از 
طرح سرباز قهرمان استفاده كرده اند، اما فدراسيون فوتبال علاقه اي 

به اين طرح نشان نداده است! «
 حقوق سربازي

اعتراض به حقوق اندك فوتباليس��ت هاي سرباز واكنش جدي سردار 
كمالي را به همراه داش��ت: »به هيچ عنوان تبعيض قائل نمي ش��ويم. 
در حال حاضر س��ربازان متخصص در رش��ته هاي پزشكي، هسته اي، 
فيزيك و... . با همان حقوق سربازي مشغول به انجام خدمت هستند. 
بايد اعلام كنم كه فوتباليست ها نيز بايد مثل سايرين خدمت كنند و 
به هيچ عنوان رانت ويژه اي برايش��ان  در نظر نخواهيم گرفت. البته در 
زمان صلح سعي شده سربازان متخصص را در برخي مراكز تخصصي به 
خدمت بگيريم و فوتباليست ها هم مي توانند در تيم هاي مسلح خدمت 

سربازي را طي كنند.«

موضع گيري هاي خصمانه عربس�تاني ها عليه 
ورزش ايران ادامه دارد و آنها پنج شنبه گذشته 
رس�ماً اعلام كردند كه ب�راي بازي ب�ا تيم هاي 
ايراني، به ايران نمي آيند. امروز هم قرار اس�ت 
پس از جلس�ه وزي�ر ورزش و علي كفاش�يان، 
موضع رسمي ايران درباره ادعاهاي عربستاني ها 
اعلام ش�ود، هر چند به مانند روزهاي گذشته، 
مديران فوتبالي كش�ورمان با محك�وم كردن 
ادع�اي س�عودي ها گفته اند در زمين مس�ابقه 
پاسخ دندان شكني به عربستاني ها خواهند داد.
حالا كه در ميدان سياس��ت كم آورده اند و اقدامات 
فتنه انگيزشان خودشان را هدف گرفته، پاي سياست 
را هم به ميدان ورزش باز كرده اند؛ اين بازي تازه اي 
نيست كه سعودي ها آغاز كرده باشند، رسم آنهاست 
كه با كوبيدن بر طبل ادعاه��اي واهي، تركش هاي 
اقدامات خصمانه شان را از خودشان دور كنند. اين 
ب��ار ورزش و فوتبال ميدان بازي كثيف آنها ش��ده، 

پس از اعدام شيخ نمر و ماجراي سفارت عربستان، 
آنها در بوق و كرنا كرده اند كه ايران امنيت ندارد و به 
تيم هاي ورزشي ش��ان اجازه نمي دهند كه به ايران 
س��فر كنند. بعد از تكرار اين ادعاهاي دروغ توسط 
مديران باشگاه هاي عربستاني كه با تيم هاي ايراني 
در ليگ قهرمانان  آس��يا همگروه هستند، سرانجام 
پنج شنبه بود كه عربستاني ها در جلسه اي كه حدود 
يك ساعت و نيم به طول كشيد و با حضور مديران و 
شخصيت های فوتبالی سعودی برگزار شد، تصميم 
نهايی خود را گرفتند و اعلام كردند كه به هيچ وجه 
حاضر نيس��تند در ايران به مي��دان بروند و منتظر 
هستند تا كنفدراس��يون فوتبال آسيا، كشورهای 
ميزبان بي طرف را به آنها پيشنهاد كند. فدراسيون 
فوتبال عربستان در اقدامی سياسی و غير ورزشی، به 
 درخواست باشگاه های الهلال، النصر، الاتحاد و الاهلی 
نامه ای به كنفدراسيون فوتبال آسيا )AFC( ارسال 
كرده اند تا بازی های اين تيم ها مقابل تيم های ايرانی 

در ليگ قهرمانان آس��يا در زمينی بی طرف برگزار 
شود. عمر الهمنا، رئيس كميته داوران عربستان هم 
در مصاحبه اي اعلام كرده كميته داوران از ارس��ال 
داوران عربستان برای قضاوت در بازی هايی كه ايران 
حضور دارد به خاطر اتفاقات اخير و بحران سياسی 

بين دو كشور معذور است.
 پاسخ در زمين مسابقه

واكنش هاي مسئولان ورزش كشورمان به اقدامات 
خصمانه س��عودي ها ادامه دارد. ب��ه گفته مهدی 
تاج، رئيس س��ازمان ليگ، امروز فدراسيونی ها با 
محمود گودرزی وزير ورزش جلسه ای مهم تشكيل 
می دهند و پس از آن ايران موضع گيری نهايی خود 
را مقابل رفتار مسئولان فدراسيون فوتبال عربستان 
خواهد داشت. مهدی تاج در اين باره گفت: » منطبق 
با تصميم عربستانی ها، ما هم تصميم گيری خواهيم 
كرد.«رئيس سازمان ليگ همچنين درباره تصميم 
عربستانی ها از لغو سفرش��ان به ايران گفت: »اگر 

قرار باشد عربستانی ها به ايران نيايند، قانونی اش 
اين اس��ت كه بازی را 3 بر صفر به نفع ما كنند. ما 
تمايلی به تشديد تنش ها نداريم. ما به كنفدراسيون 
اعلام كرديم كه مشكلی برای تأمين امنيت ورزشگاه 
نداريم. گفتيم اگر عربستانی ها نمی توانند امنيت را 
تأمين كنند، مشكل ديگری اس��ت. طبق قوانين 
كنفدراسيون سفر نكردن عربس��تانی ها به ايران 
توجيهی ندارد. روز 11 دی هم جلسه كميته اجرايی 
كنفدراسيون در قطر است و آقای كفاشيان در اين 
جلسه حاضر خواهد ش��د و بايد ببينم چه اتفاقی 
می افتد.« تاج همچنين گفت: »امس��ال نبايد به 
عربستانی ها ببازيم. بايد تيم های باشگاهی را تيم 
ملی قلمداد كنيم.« او ادام��ه داد: »ما همه قوانين 
AFC را خوانده ايم كه در آن پرهيز جدی از مسائل 
سياسی شده است؛ موضوعی كه عربستانی ها اعلام 
كرده اند كاملًا سياس��ی اس��ت. در قوانين تأكيد 
شده كه از مس��ائل سياس��ی پرهيز كنيد. موضع 
عربستانی ها سياسی اس��ت. ما نگران اين مسائل 
هس��تيم و بايد ببينيم تصميم AFC چيس��ت. 
11 بهمن جلس��ه ای در AFC ب��ا حضور اعضای 
هيئت رئيس��ه و هيئت اجرايی برگزار می ش��ود و 
در اين زمينه تصميم گيری خواهد ش��د. دو اتفاق 
برای ما مهم است. اينكه هميشه باختن از تيم های 
عربستانی برای ما خوب نيس��ت. ما 40 روز تا آغاز 
مسابقات وقت بيش��تر نداريم و بايد بحث تقويت 

نمايندگان ايران را در پيش بگيريم.«
اصغر باقريان، مديرعامل سپاهان، يكي از تيم هاي 
حاضر در ليگ قهرمانان آسيا كه با تيم هاي عربستاني 
همگروه شده، هم گفته اس��ت:» نمايندگان ايران 
امسال بايد برخلاف س��ال های گذشته به گونه ای 
وارد اين مسابقات شوند كه از حيثيت و آبروی كشور 
عزيزمان ايران دفاع كنند.بايد در ميدان ورزش و در 
زمين مسابقه فوتبال پاسخ دندان شكنی نسبت به 

حرمت شكنی اين كشورهای عربی به ايران داد.«
 انتقاد نامزد اردني فيفا از عربستان

البته تصميم عربستاني ها مبني بر سفر نكردن به 
ايران به بهانه نبود امنيت، آنقدر بي پايه و اساس بوده 
كه انتقاد شاهزاده اردني را كه يكي از كانديداهاي 
رياست فيفا است نيز به همراه داشته است. شاهزاده 
بن علی الحسين، در اين خصوص گفته، فوتبال نبايد 
تحت تأثير سياس��ت قرار بگيرد:»اين يك موضوع 
انتقادبرانگيز است. سياس��ت تحت هيچ شرايطی 

نبايد در فوتبال دخالت داده شود.«
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اسطوره بداخلاق روي نيمكت رئال
هدايت رئال مادريد به زين الدين زيدان 
سپرده شده، همان كسي كه به عقيده من 

ممكن است هر رفتاري از او سر بزند. 
زيدان يك اس��طوره محسوب مي شود و 
همين مسئله هم كار او را سخت مي كند. 
اس��طوره ها ممكن است احساساتشان را 
جور ديگري بروز دهند و اين يكي از نقاط 
ضعفي است كه زيدان از آن رنج مي برد. او 
ستاره خوش اخلاقي نيست يا به عبارتي 
بايد اذعان كنم كه او پسر خوبي نيست. 
زيدان توانايي انجام هر كاري را دارد و همين خصيصه اس��ت كه از او 
يك اسطوره ساخته است. پس از باخت به ايتاليا و ضربه سري كه زيزو 
به بازيكن اين تيم زد، وقتي به پاريس برگشتيم رئيس جمهور و ساير 
مقامات از ما اس��تقبال كردند. در واقع ضربه س��ر او به ماتراتزي نقش 
زيادي در اس��طوره شدن زيدان داش��ت؛ بازيكني كه به خاطر توهين 

بازيكن ديگر را مي زند، قطعاً اسطوره مي شود. 
هواداران همه تمركزشان را معطوف رفتار زيدان كردند و اصلًا برايشان 
مهم نبود كه به خاطر رفتار يك نفر تورام، هانري، ويرا و س��ايرين جام 
قهرماني را از دست دادند. حركت غير ورزشي زيدان يك قهرماني مهم 
را از بقيه گرفت. مثل همه افسانه ها، اسطوره )زيدان( از موقعيت خود 
سوء استفاده كرد. نبايد عجله كرد، چراكه قطعاً رفتار زيدان را در كسوت 
سرمربيگري روي نيمكت رئال خواهيم ديد، مي بينيم كه او در شرايط 
حساس چه واكنش هايي نشان مي دهد. از اين پس همه نتايج رئال را 
به پاي او مي نويسند و عملكرد او را پس از هر بازي بررسي مي كنند. اگر 
او اسطوره است بايد از توانايي هايش روي نيمكت استفاده كند. خوزه 
مورينيو هم مربي خوبي بود، اما ديديم كه چلسي چه بلايي سرش آورد. 
ورزش بي رحم اس��ت و فوتبال از همه بي رحم تر. به عقيده من زيدان 
بهترين گزينه جانش��يني ديديه دش��ان در تيم ملي فرانسه است. اگر 
زيدان مي خواهد به اين موقعيت برسد بايد در برنابئو خوش بدرخشد، 

انتظاري كه هوادارانش بي صبرانه منتظر آن هستند. 
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پتروشيمي صدرنشين ماند
 دانشگاه آزاد سقوط كرد

 هفته هجدهم مسابقات بسكتبال ليگ برتر باشگاه هاي كشور برگزار 
شد.  شاگردان مصطفي هاشمي دردانش��گاه آزاد رده دوم جدول را از 
دس��ت دادند و آن را به اراكي ها واگذار كردند. اين در حالي اس��ت كه 
در پايان اين هفته از رقابت ها، صدر جدول ب��دون تغيير ماند؛ چراكه 
پتروش��يمي در مصاف با تيم ته جدول��ي نيروي زميني پيروز ش��د و 
صدرنش��ين ماند. در ديگر ديدارهاي اين هفته مس��ابقات بسكتبال 
باش��گاه هاي كش��ور، ش��هرداري تبريز برابر نفت آبادان پيروز شد و 
مشهدي ها پس از تساوي در وقت قانوني ديدار با شيميدر، در حضور 
تماش��اگرانش مغلوب اين تيم ش��د. دي��دار تيم هاي آينده س��ازان و 

شهرداري گرگان به دليل انصراف اصفهاني ها برگزار نشد. 
---------------------------------------------------

پيكان دوباره باخت 
و بانك سرمايه صدرنشين شد

بانك سرمايه صدرنش��ين رقابت هاي ليگ موفق ش��د در سه ست 
پياپي مقابل سايپا به برتري برسد. پيكان هم در خانه واليبال مقابل 
ثامن الحجج شكست خورد تا سومين شكست فصل را متحمل شود. 
پيمان اكبري در اين ديدار بس��ياري از بازيكنان اصلي تيمش را به 
دليل مصدومي��ت و محروميت در اختيار نداش��ت. در ديگر بازي ها 
ش��هرداري تبريز، آلومينيوم مهدي را برد و كاله مازندران هم از سد 
آرمان اردكان گذش��ت. در آخرين بازي هم جواهري گنبد در خانه 

مغلوب متين ورامين شد.

  چـهـره ها/ ماني سعيدي 

شيوا نوروزي

88498432سرويس ورزشي

برانكو در انديشه جذب دروازه بان خارجي
بعد از جدايي صادقي و زنداني شدن سوشا 
مكاني، پرسپوليسي ها در تلاش براي جذب 
دو دروازه بان جديد هستند، تلاش هايي كه 
تا امروز نتيجه اي نداشته و آنها در مذاكرات 
به گزينه هاي مورد نظرش��ان به بن بست 
خورده اند. جدي ترين گزينه پرسپوليسي، 
عليرضا بيرانوند دروازه بان نفت تهران بود، اما گفته مي شود مذاكرات 
دو باشگاه نتيجه اي نداشته اس��ت و حضور بيرانوند در پرسپوليس 
منتفي شده است. پس از منتفي شدن حضور يك دروازه بان مطرح 
داخلي، برانكو به دنبال آوردن يك دروازه بان خارجي به عنوان شماره 
يك پرسپوليس در نيم فصل دوم است. ضمن اينكه با آمدن دروازه بان 
خارجي غير آسيايي به پرسپوليس آن وقت يكي از بازيكنان خارجي 

اين تيم بايد قراردادش را با اين باشگاه فسخ كند.

سيامند در ريو ركوردشكني مي كند
سيامند رحمان اين روزها در حالي براي 
يك افتخارآفريني و البته ركوردشكني در 
پاراالمپيك ريو آماده مي ش��ود كه سايت 
كميته بين المللي پاراالمپيك از سيامند 
رحمان به عن��وان وزنه ب��رداري ياد كرد 
كه قصد دارد بالات��ر از 300 كيلوگرم در 
پاراالمپيك ريو ۲01۶ وزنه بزند. سايت كميته بين المللي پاراالمپيك 
در خصوص وزنه بردار دسته به اضافه 10۷ كيلوگرم ايران نوشت: 
»قوي ترين پاراالمپين جهان مي خواهد بالاي 300 كيلوگرم در ريو 
۲01۶ وزنه بزند. وي كه مدافع عنوان قهرماني جهان و پاراالمپيك 
است، هر بار كه در دسته فوق سنگين به رقابت پرداخته تقريباً يك 
ركوردشكني داشته است.« سيامند رحمان در پاراالمپيك ۲01۲ 

لندن با مهار وزنه ۲80 كيلويي به مدال طلا دست پيدا كرد. 

فروش يادگاري هاي داوري براي خيريه
حض��ور چهره ه��اي ش��اخص ورزش 
كش��ورمان در كاره��اي خيري��ه از آن 
خبرهايي است كه همواره مورد استقبال 
قرار مي گي��رد و مي تواند به گس��ترش 
اين كارها در جامعه كم��ك كند. يكي 
از اين چهره ها حس��ن كامراني فر كمك 
داور بازنشسته و شناخته شده كشورمان است كه پنج شنبه در 
مشهد، ادوات داوري خود را به يك مؤسسه خيريه به نام همدم 
در مشهد مقدس اهدا كرد. كامراني فر در اين باره گفت: »بهشت 
جايي اس��ت كه وقتي وارد مي ش��وي به تو آرامش دهد و اينجا 
دقيقاً همين آرامش را به انسان هديه مي كند. دوستاني هستند 
كه سال هاست بدون هيچ ادعا و درخواستي به دختران بهشتي 

كمك مي كنند.«

فريدون حسن 

ريموند دومنك

سرمربي پيشين
 تيم ملي فرانسه

واكنش ايران به بيانيه رسمي عربستان مبني بر سفر نكردن تيم هاي سعودي به كشورمان

انتظارپاسخدندانشكنبهفتنهورزشيسعوديها
سعيد احمديان

    گزارش

كاربران وب س��ايت يوفا طي يك نظرس��نجي، تيم منتخب سال 
۲015 دنيا را انتخاب كردند. بر اين اساس باشگاه بارسلونا با داشتن 
پنج نماينده، مسي، نيمار، پيكه، آلوس و اينيستا، گوي سبقت را از 
ديگر تيم ها ربود. رئال مادريد نيز سه نماينده دارد؛ راموس، خامس 
و رونالدو. باشگاه بايرن و يوونتوس نيز دو و يك نماينده دارند. لئو 
مسي ۷1 درصد آرا و رونالدو نيز 41 درصد آرا را به خود اختصاص 
دادند. تيم منتخ��ب ۲015 عبارتن��د از: دروازه ب��ان: مانوئل نوير 

)آلمان – بايرن مونيخ(مدافعان: س��رخيو راموس )اسپانيا – رئال 
مادريد( – داوي��د آلابا )اتري��ش – بايرن مونيخ( – ج��رارد پيكه 
)اسپانيا – بارس��لونا( – دني آلوس )برزيل – بارسلونا(هافبك ها: 
پل پوگبا )فرانسه – يوونتوس( – خامس رودريگز )كلمبيا – رئال 
مادريد( – آندرس اينيس��تا )اسپانيا – بارس��لونا(مهاجمان: نيمار 
)برزيل – بارسلونا( – كريس��تيانو رونالدو )پرتغال – رئال مادريد( 

– ليونل مسي )آرژانتين – بارسلونا(

شمشيربازي المپيكي نشود، خودمان مقصريم 
آخرين مرحله از رقابت هاي توزيع سهميه المپيك ۲5 فروردين 
ماه در چين آغاز مي شود و باقرزاده، رئيس فدراسيون شمشيربازي 
معتقد است كه اين شانس را داريم از زون آسيا هم صاحب سهميه 
شويم: »اگر نتوانيم به اهداف خود برسيم و سهميه نگيريم، قطعاً 
ايراد كار از خودمان اس��ت. وزارت ورزش و كميته ملي المپيك 

حمايت مالي خود را به موقع انجام داده اند.«

هميشه براي بهترين بودن  تلاش مي كنم
بي شك زهرا نعمتي يكي از اميدها براي كسب مدال المپيك به شمار 
مي رود. او مي گويد: » اميدوارم همه كمك كنند تا با كسب سهميه 
كامل هم در بخش مردان و ه��م در بخش بانوان در المپيك حضور 
پيدا كنيم و عملكرد خوبي داشته باشيم. فعلاً اردوهاي خوبي را پشت 
سر مي گذرانيم. هميشه با تمام توان تلاش كردم تا بهترين عملكرد را 

داشته باشم و اميدوارم در برزيل نتايج خوبي كسب كنيم.«

5 بازيكن بارسا در تيم منتخب سال 2015

چهل و هشتمين سالگرد مردمي تختي 
چهل و هشتمين سالگرد گراميداشت جهان پهلوان تختي باز هم از سوي 
مردم باشكوه برگزار شد. براي چهل و هشتمين بار مردم آمدند تا نشان 
دهند منش پهلواني را بيش از قهرماني و ستاره پروري مي پسندند و برايش 
اهميت قائلند، آن هم در روزهايي كه ستاره  هاي  پوشالي ورزش ايران يا در 
فضاي مجازي به سر مي برند يا در بازداشت. مردم براي چهل و هشتمين 
بار گفتند كه تختي را فراموش نكرده اند چه در تهران و چه در بوئين زهرا و 
جاي جاي ايران و مسئولان هم براي چهل و هشتمين بار با حضور كمرنگ 
و كم اثرشان يادآوري كردند كه گويا دلخوش هستند به همين ستاره  هاي  

پرحاشيه و رسواي زمين و زمان، نه پهلوان و پهلواني و تختي!

تخته سحرآميز بنا در تمرين تيم ملي
فرنگي كاران حاضر در اردو تمرينات پرفشاري را زير نظر محمد بنا 
برگزار مي كنند، اما محمد بنا مانند هميشه رابطه بسيار خوبي با همه 
شاگردانش دارد، رمز موفقيت را علاوه بر مسائل فني، وجود رابطه 
صميمي در عين جديت با شاگردانش مي داند. قرار دادن يك تخته 
وايت بورد سحرآميز در سالن تمرين و نوشتن جملات روحيه بخش 
يكي از روش هاي جالب آقاي خاص براي تشويق شاگردانش است. 

وحيد صابري 
   منهاي فوتبال

رئيس جمهور با فدراسيون هاي المپيكي ارتباط بگيرد
كمتر از هش��ت ماه ديگر ملي پوشان كشتي در بزرگ ترين آوردگاه ورزش��ي بايد روي تشك بروند. 

وقتي صحبت از المپيك و كشتي مي شود از مردم عادي گرفته تا مسئولان 
سياسي، ورزشي و غير ورزش��ي انتظار دارند تا كشتي بهترين نتايج را 
در المپيك بگيرد، اما تحقق اين انتظارات مس��تلزم حمايت حداقلي 
است كه متأس��فانه با انتقاداتي كه جامعه ورزشي ما در سال المپيكي 

ه��ر روز بيان مي كنند، مش��خص مي ش��ود كه همه چيز فق��ط در حد 
حرف اس��ت. ديروز رسول خادم، رئيس فدراس��يون كشتي حرف هايي 

زد كه درد ورزش اس��ت. او اين بار خطابش به رئيس جمهور بود: »با 
توجه به زمان باقيمانده ض��رورت دارد رئيس جمهور ارتباط 

مستقيمي با فدراسيون هاي المپيكي برقرار كند. مسئله  
فدراس��يون هاي المپيكي يك مسئله ورزشي نيست؛ 
مسئله اي ملي اس��ت و ارتباط مس��تقيمي با غرور و 
افتخارات ملي كشور در عرصه هاي جهاني دارد. شايد از 

ديد بسياري از سياسيون، شكست يا پيروزي در المپيك، 
يك هيجان موقت و زودگذر اجتماعي باشد، اما اثرات مثبت و 

منفي آن تأثير زيادي در جامعه دارد.«

اردوي مشترك با آلمان ها  با نظر لوزانو
مس��ابقات واليبال انتخابي المپيك قاره اروپا در حالي پيگيري مي ش��ود كه محمود افش��ار دوس��ت 
فدراسيون واليبال جهت تماشاي مسابقات و مذاكره با برخي تيم ها به برلين سفر كرده است: »همه  دبير 
تيم ها با قدرت كامل در اين مسابقات حضور پيدا كرده اند و از همه توانايي 
خود براي قهرماني و كسب بليت المپيك ريو استفاده مي كنند. هنوز 
اظهار نظر براي ارزيابي تيم ها زود است و بايد عملكرد تيم ها را در برابر 
حريفان مختلف مقايسه كرد. مس��ئولان واليبال آلمان و باشگاه هاي 
برلين و مربيان حاضر برخورد خيلي خوبي با ما به عنوان نمايندگان 
خانواده واليبال ايران دارند. باش��گاه برلين راغب ب��ه اردوي تيم ملي 
واليبال ايران در اين شهر است. آنها آماده همكاري با واليبال ايران در هر 
زمينه اي هستند، اما آنچه مهم است اينكه ابتدا بايد پيشنهادهايي را 
كه از سوي كشورهاي اروپايي براي اردوي مشترك و ديدار دوستانه 
با تيم ملي واليبال ايران مطرح شده بررسي كنيم، ضمن اينكه تمام 
اين اقدامات مش��روط به پذيرفتن لوزانو است. به زودي با لوزانو و 
سيچلو نيز در اين خصوص صحبت مي كنيم و اگر سرمربي تيم 
ملي واليبال ايران موافق باشد براي اردو و ديدار تداركاتي در آلمان 

يا ساير كشورهاي اروپايي مذاكره خواهيم كرد.«


